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SVODKA UDÁLOSTÍ 

16. 3. – 22. 3. 2024 

TÍMTO VYJADŘUJEME HLUBOKOU SOUSTRAST RUSKÉMU LIDU A LÍTOST NAD 
ZMAŘENÝMI ŽIVOTY NEVINNÝCH LIDÍ V DŮSLEDKU BRUTÁLNÍHO 

TERORISTICKÉHO ÚTOKU KE KTERÉMU DOŠLO V PÁTEK 22.3.2024 V KONCERTNÍ 
SÍNI V KRASNOGORSKU NA ZÁPADNÍM OKRAJI MOSKVY. 

 

1. R-Výročí okupace Československa a další…                                                         ČR             

16.3.2024 Den 15.březen je jedním nejsmutnějších dní v historii našeho samostatného státu. V roce 1939 
znamenal počátek okupace, která tehdy překvapila i naše vedení státu. Až na pár výjimek se Němcům 
nikdo nepostavil a v těžké situaci byl i tehdejší prezident Emil Hácha, později tak nenáviděný. Němci 
se velmi rychle začali chovat jako doma a likvidovali jakékoliv náznaky odporu. Výsledkem okupace 
byli desítky tisíc mrtvých, často zbytečné masakry a popravy pro výstrahu. Němci ukradli vše cenné a 
ukázali, jak moc Slovany po dlouhá století nenávidí.  Historická nesnášenlivost mezi Slovany a Germány 
zapříčinila v minulém tisíciletí mnoho válek, šarvátek a problémů. My, jakožto Západní Slované, jsme 
na germánskou nabubřelost a sveřepost naráželi společně s Poláky nejčastěji. Občas se nám podařilo 
vyhrát, jindy nás sešrotovali a výsledkem bylo obsazování okrajových oblastí Čech a Moravy.  
https://www.inadhled.live/uvaha-dne/vyroci-okupace-ceskoslovenska-a-dalsi-/ 
 

2. R-„Ne, nejsou tam kvóty.“ Jenže zase přišel dotaz. A Rakušanovi se odpovídat nechtělo…    
ČR  

16.3.2024 Zavazuje se Česká republika přistoupením na migrační pakt k povinné solidaritě a k přijímání 
migrantů? Ministr vnitra Vít Rakušan říká pevně, že ne. Podle Rakušana je povinná solidarita „jen 
strašák“, a že migrační pakt s sebou nese flexibilní solidaritu. Tedy solidaritu podle našeho výběru. „Je 
naprosto správné ukázat, že umíme nejen brát, ale i dávat, když je třeba,“ apeluje ministr na dobré 
svědomí obyvatel ČR. A dočkal se mnoha velmi nepříjemných dotazů, které zazněly už několikrát, a ani 
jednou na ně ministr nenašel odvahu odpovědět. „Povinné relokační kvóty prostě nebudou. A, povinná 
solidarita‘? To je jen strašák. V migračním paktu se píše o solidaritě flexibilní, každá země si bude moct 
vybrat, jakým způsobem pomůže těm státům, které jsou migrací zasažené nejvíc,“ napsal ministr vnitra 
na Twitteru u videa s odpověďmi pro voliče. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Ne-nejsou-tam-kvoty-Jenze-zase-prisel-dotaz-A-
Rakusanovi-se-odpovidat-nechtelo-752365 
 

3. Čaputová kritizuje vládní záměr měnit RTVS, Blaha reaguje: Je to jen obyčejná mluvčí 
progresivců!                                                                                                                          SR      

 
16.3.2024 Přijetí nového zákona o Slovenské televizi a rozhlasu v předložené verzi by bylo v přímém 
rozporu s novým Evropským aktem o svobodě médií. Upozornila na to prezidentka SR Zuzana 
Čaputová. Na tato slova prezidentky pořádně ostře reaguje místopředseda parlamentu Ľuboš Blaha 
(Směr-SD). Co však prvotně Čaputová vládě vyčítá? Čaputová kritizuje vládní záměr měnit RTVS 
Připomněla, že nové nařízení EU upravuje mechanismy pro zajištění nezávislosti a nestrannosti 
veřejnoprávních médií a jejich ochranu před politickými zásahy. 'Zdůrazňuje, že členské státy nesmí 
vystavit veřejnoprávní média riziku politické kontroly, protože to vede k zaujatosti a ztrátě nestrannosti 
zpravodajství,' dodala prezidentka.  
https://cz24.news/caputova-kritizuje-vladny-zamer-menit-rtvs-blaha-reaguje-je-to-len-obycajna-
hovorkyna-progresivcov/ 
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4. R-Senátorka Hamplová ví, že organizovaný zločin se nezastaví před ničím: 
„Existuje plán, jak může být zavedeno vnitrostátní korespondenční hlasování“                        
ČR  

                           
17.3.2024 Na semináři pořádaném v úterý v Senátu PČR prohlásila senátorka Hamplová, že v oblasti 
zavádění korespondenčního hlasování existuje předem stanovená strategie, jak tento způsob hlasování 
postupně zavést na celostátní úrovni. Nejdříve má být podle senátorky prosazeno korespondenční 
hlasování pro občany v zahraničí, o jehož návrhu právě jedná Poslanecká sněmovna. „Je to připraveno 
tak, že se připraví korespondenční volby v zahraničí. Pak někdo podá ústavní stížnost, že je porušen 
princip rovnosti,“ říká senátorka, která působí jako advokátka a za svoji praxi získala v roce 2019 
ocenění Právník roku. Senátorka prohlásila, že argument na Ústavní soud bude vynesen v duchu 
skutečnosti, že „v zahraničí mohou volit korespondenčně a vnitrostátně nikoliv“ a Ústavní soud by měl 
tedy zjednat narovnání práv, což může být podle Hamplové cestou, jak vynutit zavedení korespondenční 
volby i ve vnitrostátním formátu. „Pokud jde o způsob hlasování, to česká ústava nijak neřeší,“ řekl 
právník a profesor Právnické fakulty Univerzity Karlovy Aleš Gerloch v rámci téhož semináře. 
„Otevřeně řečeno, nejlepší formou je samozřejmě ta, že volič se dostaví do volební místnosti a tam 
hlasuje, ať už je to v České republice nebo v zahraničí na zastupitelských úřadech.  
https://cz24.news/senatorka-hamplova-vi-ze-organizovany-zlocin-se-nezastavi-pred-nicim-
existuje-plan-jak-muze-byt-zavedeno-vnitrostatni-korespondencni-hlasovani/ 
 

5. R-Likvidace české státnosti v přímém přenosu. „Česko“ jako přidružená kolonie 
Německa?                                                                                                                 ČR  

17.3.2024 Nedávno navštívil německou spolkovou zemi Sasko český prezident Pavel. Podle oficiálních 
médií se tam setkal oficiálně s premiérem. Jenže média už neuvádí, že se setkal s premiérem nikoliv 
Německa (kancléřem)! Pavel se setkal pouze premiér Saska M, Kretchmerem, který ho do Drážďan 
oficiálně pozval. To vše 15. března v den výročí obsazení zbytků Československa německou nacistickou 
armádou. To jistě není náhoda. Z hlediska protokolu je to na úrovni, jako by se setkal s českým krajským 
hejtmanem. V ČR by to snad bylo zcela v pořádku, kdyby se český prezident setkal s místním 
hejtmanem. Z hlediska mezinárodního protokolu to ale obvyklé není. Německý prezident by také nejel 
do ČR na oficiální cestu se setkat pouze s hejtmanem karlovarského kraje, že?! Tedy aniž by se setkal s 
oficiálním protějškem na jeho úrovni.  Co to znamená z hlediska politického? České oficiální elity se 
sami považují za podřadné politiky, kterým stačí v cizí zemi se stýkat pouze s nižšími politickými 
vrstvami.  
https://ceskavec.com/2024/03/likvidace-ceske-statnosti-v-primem-prenosu-cesko-jako-
pridruzena-kolonie-nemecka 
 

6. R-Ajaj, Zaorálek dupnul na kuří oko Miroslavě Němcové. A Etzlerovi. Začal 
řev…   ČR  

17.3.2024 Lubomír Zaorálek (SOCDEM) se vrátil. Dá se tak usuzovat z toho, jak pohnul veřejnou 
diskusí a svolal na sebe blesky politiků z jiných politických stran i od lidí. A blesky létají. „Dva 
Lubošové, Zaorálek a Blaha. Uřvaní bolševici,“ neudržela se například senátorka Miroslava Němcová 
(ODS). Na čí kuří oko Zaorálek tak dupnul? Vyjádřil své pochybnosti o ministru zahraničních věcí Janu 
Lipavském (Piráti) a posvítil si i na prezidentskou volbu Petra Pavla. Lubomír Zaorálek poskytl 
rozhovor pro CNN Prima News. Narazil i na otázku, zda je Andrej Babiš bezpečnostním rizikem pro 
Českou republiku, jak ho označil pirátský ministr zahraničních věcí Jan Lipavský. Zaorálek kontroval 
tím, že za bezpečnostní riziko označil Lipavského. „Za bezpečnostní riziko považuji něco jiného. Jak je 
možné, že ministr Lipavský teď v deníku Právo sdělil, že západnímu společenství chybí strategie, že 
vlastně neví, co je náš cíl na Ukrajině, čeho by tam chtěli dosáhnout. Že se prý nemohou shodnout a 
velké světové mocnosti si nepřejí, aby o tom vůbec byla vedena debata. Tohle říká český ministr 
zahraničí! Tohle považuji za bezpečnostní ohrožení, když se otevřeně nemluví s občany.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Ajaj-Zaoralek-dupnul-na-kuri-oko-Miroslave-
Nemcove-A-Etzlerovi-Zacal-rev-752369 
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7. R-Vnitro chystá zásadní omezení lidských práv                                                    ČR  
 
17.3.2024 Skrylo ho do návrhu zákona o odolnosti subjektů kritické infrastruktury a o změně dalších 
zákonů. Před týdnem prošel připomínkovým řízením návrh novely zákona o odolnosti subjektů kritické 
infrastruktury z dílny Ministerstva vnitra. Zdánlivě nenápadný předpis v sobě skrytě obsahuje zcela 
bezprecedentní nástroje pro omezování lidských práv, jako jsou zásahy do soukromí člověka, omezování 
práva dětí na vzdělávání a mnoho dalších. Návrh novely mění i řadu dalších zákonů, vč. například 
zákona o svobodném přístupu k informacím nebo zákona krizového. Právě krizový zákon byl jedním 
z hlavních nástrojů pro vydávání omezujících opatření během covidové pandemie. A ukazuje se, že 
ministr Rakušan se zkušenostmi z té doby nechal inspirovat. Už dlouho upozorňujeme na to, že zatímco 
vláda Andreje Babiše během covidu právo porušovala, současná vláda si ho upraví po svém tak, aby 
v budoucnu mohla omezovat individuální práva a svobody lidí v souladu se zákonem. A právě to se již 
děje. Jaká práva bude moci vláda nově omezit? Změn v části, týkající se krizového zákona, je mnoho a 
vyžadují si podrobnější analýzu. V tuto chvíli je nutné upozornit zejména na úpravu ustanovení § 5 a 
následujících, které upřesňují ústavně garantovaná práva, jež může vláda za nouzového stavu nebo za 
stavu ohrožení státu omezit. První změnou je rozšíření práva na omezení vlastnického či užívacího práva 
právnických a fyzických osob. Dosud může vláda tato práva omezit pouze za účelem ochrany života, 
zdraví, majetku nebo životního prostředí, které jsou ohroženy krizovou situací. Pokud novela projde 
legislativním procesem, rozšíří se možnost takového omezení i za účelem ochrany života, zdraví, 
majetku či životního prostředí, které krizovou situací ohroženy nejsou.  
https://www.prolibertate.cz/2024/03/vnitro-chysta-zasadni-omezeni-lidskych-prav/ 
 

8. R-Trefila se slovenská soudní mapa do černého? Advokáti kroutí hlavami…     SR  

18.3.2024 Advokátní komoře se podařil unikát. Shromáždila zkušenosti advokátů se soudní mapou po 
osmi měsících od jejího spuštění. Výsledky porovnala s průzkumem očekávání od soudní reformy. 
Podařilo se a trefuje soudní mapa do černého? Je cesta ke spravedlnosti rychlejší? Osm měsíců od 
zavedení nové soudní mapy má přes 80 procent advokátů zkušenost s horší dostupností soudů. Členové 
advokátní komory doporučují navýšit personální obsazení soudů. Chybí nejen soudci, ale také vyšší 
soudní úředníci a další zaměstnanci. Naplnily se cíle projektu, o kterém koalice v minulém volebním 
období vyprávěla měsíce? Je třeba připomenout, že soudní mapa se překreslovala doslova podle přání 
tehdejších koaličních poslanců. Ministryně spravedlnosti Mária Kolíková (tehdy Za lidi, dnes SaS) v 
parlamentu doslova prosila poslance, aby odsouhlasili vznik městských soudů v Bratislavě a Košicích. 
O soudní mapě se začalo debatovat na podzim 2020, nakonec ji v pozměněné podobě poslanci Národní 
rady schválili v dubnu 2022 a do praxe se dostala 1. června 2023.  
https://cz24.news/trafila-sa-slovenska-sudna-mapa-do-cierneho-advokati-krutia-hlavami/ 
 

9. R-Lipavského čeká zážitek, na který se asi netěší…                                            ČR  

18.3.2024 Ministři zahraničí EU se sjíždějí na jednání do Bruselu. Maďarský šéf diplomacie už dopředu 
naznačil, co na jednání hodlá prosazovat ve vztahu k Ukrajině. O pár dní později ho čeká i jednání s 
ministry zahraničí V4. Na co se pravděpodobně bude muset připravit český minstr zahraničí Jan 
Lipavský? Maďarský ministr zahraničí dorazil do Bruselu na jednání evropské sedmadvacítky. Už před 
samotným jednáním prozradil, s čím do Bruselu přijel. Dál se hodlá zasazovat o nastolení příměří na 
Ukrajině, neboť má za to, že je to lepší cesta než poskytovat Ukrajině bránící se před ruskými okupanty 
zbraně. „Dnes se v Bruselu uskuteční setkání ministrů zahraničí Evropské unie, ale proběhne i virtuální 
transatlantická schůzka s ministrem zahraničí USA. Situace v Evropě je nejkritičtější za poslední dva 
roky a necelý měsíc a hrozba světové války je stále akutnější. Vedoucí představitelé západní Evropy by 
si měli přiznat, že jejich válečná strategie na Ukrajině selhala a že kdyby vynaložili alespoň polovinu 
úsilí na nastolení míru, jako vynakládají na posílání zbraní, už dávno by došlo k příměří. Místo toho se 
nyní pod francouzským vedením používá přístup ‚nejlepší obrana je útok‘ k rozdmýchání hrozby 
světové války.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Lipavskeho-ceka-zazitek-na-ktery-se-asi-netesi-
752428 
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10. R-Češi a Slováci proti rozhodnutí české vlády o zrušení mezivládních konzultací   
ČR/SR  

 
19.3.2024 Jak vyplývá z exkluzivního průzkumu společnosti SANEP, takřka šedesát procent Čechů 
nesouhlasí s rozhodnutím premiéra Petra Fialy (ODS) se zrušením tradičních mezivládních setkání 
nejvyšších představitelů obou zemí (57,1 %). Opačný názor pak sdílí třetina obyvatel České republiky 
(33,4 %). Necelá desetina respondentů nemá v této otázce jasno (9,5 %). Na Slovensku je nesouhlas s 
rozhodnutím české vlády ještě větší – s rozhodnutím o zrušení tradičních mezivládních konzultací 
nesouhlasí takřka dvě třetiny Slováků (64,1 %). Čtvrtina obyvatel Slovenské republiky naopak s tímto 
krokem české vlády souhlasí (25,8 %) Průzkum se dále zaměřil na to, jak Češi a Slováci vnímají to, že 
krátce po zrušení česko-slovenských mezivládních konzultací na základě rozhodnutí vlády ČR přijal 
premiér Petr Fiala na oficiální návštěvě lídra slovenské opoziční strany Michala Šimečku. 52,6 procent 
lidí z České republiky se domnívá, že se jedná o hrubou diplomatickou a politickou chybu vlády. 6,9 
procent respondentů v tom pak vidí snahu české vlády ovlivnit průběh nadcházejících prezidentských 
voleb na Slovensku. Necelá třetina obyvatel pak s přijetím lídra opoziční strany souhlasí (29,1 %). U 
našich východních sousedů je situace odlišná.  
https://cz24.news/cesi-a-slovaci-proti-rozhodnuti-ceske-vlady-o-zruseni-mezivladnich-
konzultaci/ 

11. R-Liberální kavárna je nervózní, my zvolme pronárodního prezidenta! Odkázal 
občanům Tomáš                                                                                                             SR                                                     

19.3.2024 Liberální kavárna je nervózní? Už za pár dní se na Slovensku uskuteční první kolo 
prezidentských voleb. Přes 4 miliony oprávněných Slováků, kteří mohou volit, si budou vybírat novou 
hlavu státu. Mezi největšího favorita na vítězství patří současný předseda Národní rady Peter Pellegrini. 
Kandidát stran Směr a Hlas, je dlouhodobě v průzkumech veřejného mínění preferenčně nejsilnější, a 
právě pro to, je pravděpodobným nástupcem dosluhující prezidentky Zuzany Čaputové. K blížícím 
volbám se ve videu na sociální síti vyjádřil i ministr práce Erik Tomáš (Hlas-SD). Ten považuje předsedu 
parlamentu a svého stranického šéfa za nejlepšího možného kandidáta na prezidenta. Podle jeho slov, v 
případě jeho zvolení, bude Peter Pellegrini prezidentem všech občanů, který bude primárně hledět na 
jejich zájmy, potřeby a bezpečí.  
https://ereport.sk/liberalna-kaviaren-je-nervozna/ 
 

12. R-Samková a tvrdý postup proti ČT. Plán, který ještě nebyl…                          ČR  

19.3.2024 Podle advokátky Kláry Samkové jsme se z bodu A dostali do bodu A a současná situace 
připomíná tu před rokem 1989. „O Petru Fialovi já s plnou vážností prohlašuji, že dokončil Gorbačovovu 
perestrojku,“ řekla v rozhovoru pro Inovaci Republiky. Změna podle ní ale bude muset přijít zvenčí. A 
bude potřeba začít s Českou televizí. „Nejdřív se musí vypráskat to, co je na Kavčích horách. A mít tam 
několik let kanál, kde se bude jenom diskutovat,“ řekla. Samková nejdříve hovořila o období sametové 
revoluce, popsala ji jako dobu naděje a skutečného odhodlání, ze které má dodnes vylepené v knihovně 
plakáty. „Vlastně jsme si nikdo nedovedl představit, kam se to vrátí. Když si vezmete vývoj od roku 
1989 do dnešního dne, tak my jsme se z bodu A dostali znovu do bodu A. O Petru Fialovi já s plnou 
vážností prohlašuji, že dokončil Gorbačovovu perestrojku,“ zasmála se a vysvětlila, že kdyby na konci 
80. let povolili komunisté podnikání, což se i pomalu dělo, a povolili cestování, tak mohla „vedoucí 
úloha strany“ trvat dodnes a byl by zde v podstatě čínský model. Doplnila ovšem, že ten je zde tak jako 
tak, tedy státní kapitalismus doprovázený tuhou cenzurou. Kterou sice alternativní média narušují, ale 
nemají takový dosah jako veřejnoprávní média. A že taková média mohou mít dosah desítky, až stovky 
tisíc, ale „babička z Tachova“ nebo „prodavačka z Varnsdorfu“ přijde domů a pustí televizi. „Ti jsou 
neustále pod tím mainstreamovým tlakem a jenom se propracovat k tomu...“ začala Samková a pak 
připomenula, že kdo byl za komunismu mimo disidentské kruhy, ten se k nim nedostal.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Samkova-a-tvrdy-postup-proti-CT-Plan-ktery-
jeste-nebyl-752482 
 

https://cz24.news/cesi-a-slovaci-proti-rozhodnuti-ceske-vlady-o-zruseni-mezivladnich-konzultaci/
https://cz24.news/cesi-a-slovaci-proti-rozhodnuti-ceske-vlady-o-zruseni-mezivladnich-konzultaci/
https://ereport.sk/liberalna-kaviaren-je-nervozna/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Samkova-a-tvrdy-postup-proti-CT-Plan-ktery-jeste-nebyl-752482
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Samkova-a-tvrdy-postup-proti-CT-Plan-ktery-jeste-nebyl-752482
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13. R-Tak nám další rok po sobě odteklo na dividendách přes 300 miliard…         ČR  

20.3.2024 Jsme stále jen region s levnou námezdní sílou, nic víc. Ať už v lepším případě tou místní, 
nebo v tom horším, dovezenou. Skutečně nikdy jsem nechápala ten jásot nad různými pobídkami pro 
montovny a sklady zahraničních korporátů. V podstatě bych řekla, že není lepší způsob, jak si 
devalvovat vlastní ekonomiku na stádium rozvojové země. Zatímco bychom měli podporovat naši 
produkci a ulevovat domácím firmám, které nás v případě nouze podrží, ulevujeme a podporujeme cizí, 
které se na nás v případě nouze vykašlou a zdrhnou si za lepším. Celkem si zahraniční vlastníci loni ze 
svých zisků v České republice rozdělili na dividendách 321,5 miliardy korun. To je slušný výsledek. 
Výsledek, který mohl zůstat „doma“. To bychom se ale sami nesměli pasovat do role nesvéprávných 
slouhů a poskoků zahraničního kapitálu. Nesmíme taky zapomínat na to, že ty dividendy nejsou zdaleka 
všechno. Ty se totiž vyplácejí až ze zisku zmíněných společností. Zisku, který je osekávám různými 
fikanými fígly, například takzvanou převodní cenou, kdy ve snaze snížit si daňovou povinnost svým 
českým firmám prodávají zboží nebo poskytují poradenství a licence třeba v oblasti informačních 
technologií za účelově přemrštěné ceny. Všichni to víme, ale tolerantně se díváme směrem od 
Bahamských ostrovů. 
https://www.novarepublika.cz/2024/03/tak-nam-dalsi-rok-po-sobe-odteklo-na-dividendach-pres-
300-miliard 

14. R-Čaputová využila prostor v RTVS, aby se snažila nahnat poslední hlasy 
Korčokovi….                                                                                                            SR  

20.3.2024 "Zuzana Čaputová využila prostor v RTVS, aby se pokusila získat poslední hlasy pro 
Korčoka, jehož jediným programem pro Slovensko je nošení brýlí," uvedl ve statusu místopředseda 
vlády a ministr životního prostředí Slovenské republiky Tomáš Taraba. Český premiér Fiala kvůli 
Korčoku přerušil vládní vztahy se Slovenskem, protože se domníval, že by to z Česka vyhnalo slovenské 
voliče do Korčokova koše. "Průzkumné agentury jedou opět na plné obrátky, stejně jako před volbami 
s Progresivním Slovenskem, a krmí nás nereálnými odhady vyrovnaného boje. Mainstreamoví 
komentátoři tvrdí, že v závěrečných debatách nikdo nezaujal, což v překladu znamená, že Korčok a jeho 
berličky shořeli jako pochodeň," vysvětluje ve statusu. "Zuzana Čaputová využila prostor v RTVS, aby 
se pokusila nahnat poslední hlasy pro Korčoka, jehož jediným programem pro Slovensko je nošení 
brýlí," uvedl ve statusu vicepremiér a ministr životního prostředí Tomáš Taraba. Premiér Fiala kvůli 
Korčoku přerušil vládní vztahy se Slovenskem, protože si myslel, že to nažene slovenské voliče z Česka 
do Korčokova koše. "Průzkumné agentury jedou opět na plné obrátky, stejně jako před volbami s 
Progresivním Slovenskem, a krmí nás nereálnými odhady vyrovnaného boje. Mainstreamoví 
komentátoři tvrdí, že v závěrečných debatách nikdo nezaujal, což v překladu znamená, že Korčok a jeho 
berličky shořeli jako pochodeň," vysvětluje ve statusu. 
https://ereport.sk/taraba-caputova-vyuzila-priestor-v-rtv/ 

15. R-Skončil. A promluvil o zásahu na FF UK. Policie se naježila…                      ČR           

20.3.2024 Policejní zásah při masakru na Filozofické fakultě Univerzity Karlovy odstonal policista 
Michal. Ten se svěřil Seznam Zprávám, že byl šikanovaný nadřízenými, kteří jej nepouštěli ani na 
toaletu, nedovolili mu se po zásahu ani převléknout. Nakonec vše skončilo tím, že policista Michal se 
ze zaměstnání u Policie ČR odsunul na střechu jako pokrývač. Jenže je tu vyjádření policie, který 
Michalova slova označila za polopravdy. Seznam Zprávy, jak tvrdí Policie ČR, nedaly pro obhajobu 
prostor. Nechali mluvit jen Michala. „Den začal rutinně. Jeli jsme hlídat do Klánovického lesa, jestli se 
tam nepotuluje pachatel dvojnásobné vraždy,“ vzpomíná policista Michal na den, kdy došlo k masové 
střelbě na Filozofické fakultě Univerzity Karlovy pro Seznam Zprávy. Poté popsal, jak vtrhl s jednotkou 
na fakultu v Celetné. Vyběhli ve sprintu pět pater a zjistili, že vraždící student v budově není. Pan Michal 
poznamenal, že byl štítonoš, tedy člen jednotky, který nese štít a chrání tím muže za sebou. Štít, 
připomněl pan Michal, je těžký 30 kilogramů. Tedy se pronese. Pan Michal popsal, co se dělo dál. 
Seběhli opět pět pater dolu a ozvala se vysílačka. Vrah střílí ve fakultě na Palachově náměstí.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Skoncil-A-promluvil-o-zasahu-na-FF-UK-
Policie-se-najezila-752530 

https://www.novarepublika.cz/2024/03/tak-nam-dalsi-rok-po-sobe-odteklo-na-dividendach-pres-300-miliard
https://www.novarepublika.cz/2024/03/tak-nam-dalsi-rok-po-sobe-odteklo-na-dividendach-pres-300-miliard
https://ereport.sk/taraba-caputova-vyuzila-priestor-v-rtv/
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-plac-a-zvonici-mobily-u-policie-po-zasahu-na-ff-skoncil-nocni-mury-zustaly-247606
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Skoncil-A-promluvil-o-zasahu-na-FF-UK-Policie-se-najezila-752530
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Skoncil-A-promluvil-o-zasahu-na-FF-UK-Policie-se-najezila-752530
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16. R-Progresivci v čele s Čaputovou prorazili další dno. Ľuboš Blaha odhalil všechna 
svinstva Čaputové a jejích kompliců                                                                      SR  

 
21.3.2024 Státní zástupci z Úřadu speciálního prokurátora jsou již na svých nových místech. Po zrušení 
Úřadu nejvyššího státního zástupce byli převedeni na jiná pracoviště, ale budou se nadále zabývat 
případy, na kterých pracovali na svém předchozím pracovišti. Prezidentka Zuzana Čaputová však nad 
jejich odchodem roní slzy, za které by se nemusel stydět ani slon Jumbo. A dokonce je prosí o odpuštění. 
Kdy požádala o odpuštění ty, kteří byli nahrazeni nebo museli odejít po nástupu nové vlády, protože 
jejich funkce byly zrušeny? Citlivé vnímání reality prezidentem Čaputovou je místy až dojemné. Škoda 
jen, že při své citlivosti nevnímá všechny situace stejně nebo alespoň podobně. Samozřejmě ne každému 
je sympatická, ale pokud je to tak, což je přirozené, pak by se měla raději zdržet kroků, které mnohým 
jen zvednou adrenalin a krevní tlak. Mezi takové lidi patří i Ľuboš Blaha, místopředseda Národní rady 
Slovenské republiky a místopředseda Smeru-SD, který ve svém statusu nejen vyjádřil své pocity a 
názory, ale podrobil hlavu státu i tvrdé kritice. "Mluvčí Progresivního Slovenska Zuzana Čaputová dnes 
napsala Liebesbriefu Lipšicovi a jeho kumpánům. Tak nechutný status jsem už dlouho nečetl," přiznal 
hned v úvodu. 
https://cz24.news/su-horsi-nez-krysy-progresivci-na-cele-s-caputovou-prerazili-dalsie-dno-lubos-
blaha-odhalil-vsetky-svinstva-caputovej-a-jej-komplicov/ 
 

17. R-Belousovová: Korček je nebezpečný člověk. Za brýlemi se skrývá krutý a 
cynický sluha cizích zájmů                                                                                                             ČR  

21.3.2024 Anna Belousová provedla předvolební výpočty. A o Korčokovi napsala delší článek. 
Výsledek? Je třeba se zmobilizovat a jít volit! Rizika jsou podle nacionalistky velká. Korčok by 
Slovensku v zahraniční politice udělal obrovskou medvědí službu. "Vtipy stranou! Korčok je velmi 
nebezpečný člověk a jeho zvolení by bylo katastrofou. Často se podceňuje role a kompetence prezidenta, 
a protože Slovensko je parlamentní demokracií, je role prezidenta v loajalitě vnímána jen jako jakási 
čestná, reprezentativní. Pozor, není tomu tak!" varuje. Podle ní se již Z. Čaputová ukázala, že prezident 
může velmi výrazně zasahovat do politického dění doma i ve světě. "Může velmi zásadně ovlivnit 
směřování a nebojím se říci i existenci Slovenska, osudy a životy nás všech. Prezident například 
ratifikuje – podepisuje zahraniční smlouvy. Vzpomínáte si, jak rychle Čaputová podepsala okupační 
smlouvu s USA?" dodala. A Ivan Korčok je podle ní ještě nebezpečnější než Čaputová. "V únoru 
letošního roku řekl, že je otevřený úvahám o zrušení práva veta v Evropské unii.  
https://cz24.news/belousovova-korcok-je-nebezpecny-clovek-za-okuliarmi-sa-skryva-kruty-a-
cynicky-sluha-cudzich-zaujmov/ 
 

18. R-„Vy jste ve válce nebyl, já ano“. Kobzovi došla trpělivost s Bendou a Kolářem   
ČR  

22.3.2024 „SPD žije někde jinde. Ale chtěli jsme jasné vyjádření zejména od hnutí ANO, a to bohužel 
nepřišlo,“ dodal k mimořádné schůzi Poslanecké sněmovny o bezpečnostní hrozbě pro Českou republiku 
poslanec Marek Benda. V pořadu 360° na CNN Prima NEWS došlo v souvislosti se schůzí k ostré 
výměně názorů. Europoslanec Ondřej Kovařík polemizoval, zda bylo cílem schůze skutečně 
identifikovat bezpečnostní hrozbu anebo diskreditovat opozici. Poslanecká sněmovna ve středu 
odhlasovala, že největší bezpečnostní hrozbu pro Českou republiku představuje ruský teroristický režim. 
Koaliční návrh sněmovna přijala 84 hlasy poslanců předně z koaličních stran. Návrh nepodpořily 
opoziční strany ANO a SPD. Ve studiu CNN Prima NEWS i o této záležitosti debatovali předseda 
poslaneckého klubu Marek Benda (ODS), europoslanec za hnutí ANO Ondřej Kovařík, poslanec SPD 
Jiří Kobza a na dálku byl se studiem spojen také místopředseda sněmovního výboru pro evropské 
záležitosti Ondřej Kolář (TOP 09). Proč se poslanci nejsou schopni shodnout ani na tom, co pro Česko 
představuje bezpečnostní hrozbu?  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Vy-jste-ve-valce-nebyl-ja-ano-Kobzovi-dosla-
trpelivost-s-Bendou-a-Kolarem-752641 
 

https://cz24.news/su-horsi-nez-krysy-progresivci-na-cele-s-caputovou-prerazili-dalsie-dno-lubos-blaha-odhalil-vsetky-svinstva-caputovej-a-jej-komplicov/
https://cz24.news/su-horsi-nez-krysy-progresivci-na-cele-s-caputovou-prerazili-dalsie-dno-lubos-blaha-odhalil-vsetky-svinstva-caputovej-a-jej-komplicov/
https://cz24.news/belousovova-korcok-je-nebezpecny-clovek-za-okuliarmi-sa-skryva-kruty-a-cynicky-sluha-cudzich-zaujmov/
https://cz24.news/belousovova-korcok-je-nebezpecny-clovek-za-okuliarmi-sa-skryva-kruty-a-cynicky-sluha-cudzich-zaujmov/
https://cnn.iprima.cz/hadka-ve-studiu-kvuli-ukrajine-ja-ve-valce-byl-tak-me-nemistrujte-oprel-se-kobza-do-bendy-432250?fbclid=IwAR3l-rMeK_fRCd9ZK2rPYw9_xBFb9kvINrqzlro_LhzthS7Ljpg2K9XKvds
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Vy-jste-ve-valce-nebyl-ja-ano-Kobzovi-dosla-trpelivost-s-Bendou-a-Kolarem-752641
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19. G-Zelená ideologie jako pátá kolona Číny                                                          ČÍNA                                  

16.3.2024 Zelená ideologie vznikla za studené války, kdy Sovětský svaz a Čína usilovaly o nahlodání 
Západu zevnitř. Podporovaly hnutí proti hospodářskému růstu, proti jaderné energii, proti růstu populace 
a podobně. Tahle pátá kolona ovšem přežila konec studené války a působí tu dodnes. Jako jakási zombie. 
Nebo zapomenutá mina z dávné války. Bývaly časy, kdy firmy hleděly na účetní výsledky a nekádrovaly 
zákazníky. V takových časech už ale nežijeme. Všimli jste si, jak rychle se rozšířilo politické kádrování 
v bankách? Asi ne. To se totiž udělalo za pandemie, kdy lidé nedávali pozor, protože měli jiné starosti. 
My jsme nosili náhubky a museli ukazovat potvrzení, abychom byli vpuštěni do restaurace. Mezinárodní 
bankovní asociace zatím zavedly ESG (environment, social, governance), což znamená, že banka 
nebude půjčovat peníze nikomu, kdo nesplňuje radikální levicovou „woke“ ideologii. Termín ESG 
vytvořili 2004 v OSN, ale čekalo se na vhodnou příležitost. Jste málo marxista? Nemáte transku ve 
firmě? Jste bílý heterosexuální muž? Nemáte elektromobil za tři mega? Spalujete uhlí? Máte krávu? 
Hnojíte pole? Vyprávěl jste zakázaný vtip? Nevyvěsil jste prapor Black Lives Matter? Nemáte 
vyzdobené nástěnky? Zaměstnáváte osobu židovského původu?  
https://denik.to/zelena-ideologie-jako-pata-kolona-ciny/ 
 

20. G – Jádro jako plyn – Rusko pořád vede. Dokonce se prý chystá spolupráce     
RUSKO  

16..3.2024 Francouzi, pardon francouzská vláda a část pravicové opozice dnes tvrdí, že nezůstaly žádné 
„červené čáry“ ve vztahu k Rusku. Tedy, nic ve vztahu k Rusku není nemožné. A tedy, jinak řečeno, 
všechno je možné. To podle nich znamená, že je možné dodat na Ukrajinu jakékoliv zbraně. A to i takové 
zbraně, se kterými je možné zaútočit do hloubky ruského území. A je také možné dodat vojáky ze zemí 
NATO, protože živá síla začíná ukrajinské armádě chybět.  Když vidím ty ukrajinské chlapce a mladé 
muže, kteří jezdí po českých a evropských silnicích často v drahých autech, říkám si, že by bylo dobré, 
aby bojovali za svou vlast. Na druhé straně chápu, že se nikomu nechce umírat za věc, se kterou není 
ztotožněn. Nebo se mu prostě nechce jen zbytečně umírat, když má celý život před sebou. Je otázka, 
kolik těch bojeschopných ukrajinských mladých mužů v Česku a v zemích Evropské unie vlastně je. 
Určitě to budou vyšší desítky tisíc. Možná spíše statisíce. Docela dobře chápu, že nikdo soudný si 
nepřeje vysílat do krvavého kafemlýnku na Ukrajině své děti. Na místě je tedy volaní po míru. Srovnávat 
takové snahy s blábolem Nevilla Chamberlaina z doby předcházející Mnichovu (jak to ve svém článku 
včera sdělil jeden trouba), který mírně vzletnými slovy zmiňoval to, že jim do sporů, které se vedou ve 
vzdálené zemi (a myslel tím pochopitelně spory mezi Československem a Německem, resp. mezi ČSR 
a sudetskými Němci), nic není. Ukrajina není součástí NATO, nechápu, proč by měl kdokoliv uvažovat 
o vyslání českých vojáků na její území. A to ani specializovaných vojenských odborníků či instruktorů. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jadro-jako-plyn-Rusko-porad-vede-Dokonce-se-
pry-chysta-spoluprace-752364 
 

21. G-Nástupce Le Penové drtí před eurovolbami konkurenci. Charizmatický 
Bardella má 30% hlasů                                                                                                    FRANCIE  

16.3.2024 Mladý Francouz Jordan Bardella kandiduje za Národního sdružení (RN), v jejímž vedení 
vystřídal Marine Le Penovou. Bardella je ve Francii jasným favoritem. Ve všech průzkumech je 
na prvním místě s preferencemi kolem 30 %. Udržuje si tak před ostatními náskok, a to i včetně Valérie 
Hayerové (18 %), která kandiduje za koalici zahrnující stranu Obnovy, jejíž členem je i současný 
francouzský prezident Emmanuel Macron. Téměř o 20procentních bodů se Bardella vzdálil 
i před Raphaëlem Glucksmannem (11, 5 %), který kandiduje za stranu Veřejnost (Place publique).  
Jordan Bardella kromě vysokých předvolebních preferencí zaujme většinu i poměrně nízkým věkem, 
ze kterého však udělal přednost. Francouzský politik se narodil 13. září 1995, ve Drancy 
v severovýchodní části metropolitní oblasti Paříže. Za svůj život už stihl být jedním z nejmladších 
zvolených politiků do Evropského parlamentu v čele politické strany Marine Le Penové. „Je to strana, 
kde dáváme mladým lidem spoustu šancí, aby byli zvoleni, převzali odpovědnost,“ uvedla Le Penová. 
https://echo24.cz/a/HTr42/zpravy-svet-jordan-bardella-je-ve-francii-favoritem-eurovoleb 

https://denik.to/zelena-ideologie-jako-pata-kolona-ciny/
https://denik.to/zelena-ideologie-jako-pata-kolona-ciny/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jadro-jako-plyn-Rusko-porad-vede-Dokonce-se-pry-chysta-spoluprace-752364
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jadro-jako-plyn-Rusko-porad-vede-Dokonce-se-pry-chysta-spoluprace-752364
https://echo24.cz/a/HTr42/zpravy-svet-jordan-bardella-je-ve-francii-favoritem-eurovoleb
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22. G-Andrej Devjatov: Pomsta černé internacionály                   RUSKO/NĚMECKO  

16.3.2024 Drážďany jsou posvátným místem německého ducha. Britové se snažili německého ducha 
potlačit masivním bombardováním Drážďan na konci druhé světové války. Položíme-li si otázku: "A 
kterým směrem se ubírá srdce V. Putina v zahraničí"? Odpověď je zřejmá – Čína to není. Je to románsko-
německá Evropa, Drážďany, německé pivo a Schillerův duch. V "Knize džunglí" R. Kiplinga, mluvčího 
britského zednářstva, je románsko-germánská Evropa představena v obrazu vlčí smečky, která 
vychovala Mauglího, vlčí mládě lidského rodu (zosobňuje "břímě bílého muže zrozeného k vládnutí"). 
Vůdce vlčí smečky Akela je vrcholem individualismu, symbolem práv a svobod členů smečky uprostřed 
divokosti "zákona džungle". Kipling však v boji o nový světový řád na základě intrik zlotřilého pána 
džungle tygra Šer-chana (USA) předpovídá liberální románsko-germánské Evropě porážku: "Akela se 
minul" (je třeba nového vůdce). Zvítězí však nový muž Mauglí (Rusko), který, opíraje se o žlutého 
hroznýše Kaa (Čína), na konci dějin "tohoto století" zabije Šér-chána vpádem revolučních mas 
(rozdupaných buvoly). 
https://devyatov.su/articles/251-nebopolitika/111415-revansh-chernogo-internatsionala 
 

23. G-Jak může Rusko reagovat na vstup francouzské cizinecké legie do Oděsy    
RUSKO/FRANCIE  

16.3.2024 Možnost vstupu francouzských a dalších zahraničních vojsk na Ukrajinu vzbuzuje nejvážnější 
obavy, protože je to reálný krok k přímému střetu mezi Ruskem a blokem NATO, který je spojen s 
případným výskytem "podhoubí" někde v jihovýchodní a severní Evropě, a bohužel nejen tam. Existuje 
nějaká možnost, jak zabránit realizaci těch nejpesimističtějších scénářů? Zrovna předevčírem jsme 
podrobně rozebírali, proč právě Francie najednou začala zaujímat nejaktivnější protiruský postoj. Paříž 
se snaží zaujmout místo Moskvy v postsovětském prostoru dříve, než se tam dostanou její tradiční 
rivalové – Velká Británie a Turecko. To vysvětluje zájem prezidenta Macrona o Arménii, Moldavsko, 
Střední Asii obecně a Kazachstán zvláště, stejně jako o Ukrajinu, respektive její černomořskou oblast, 
Oděsu. Podle všeho budou francouzské jednotky, pokud budou skutečně oficiálně zavedeny na území 
Ukrajiny, součástí okupačního sboru Oděsy a případně Mykolajivské oblasti. O jaké jednotky se však 
přesně bude jednat a kolik jich bude přítomno? 
https://topcor.ru/45438-kak-rossija-mozhet-otvetit-na-vvod-francuzskogo-inostrannogo-legiona-
v-odessu.html 
 

24. G-Senzační učebnice z roku 1768 pro ruskou šlechtu, kde jsou uvedena úžasná 
vysvětlení o tom, kdo byli Skythové a Slované a jaké války vedli…                 RUSKO          

 
17.3.2024 První vládci starověké Rusi – Otin (Odin?), Bú a Gerwit, dobytí Švédska, války se 
Skandinávií a Římskou říší. Pokračujeme v úvahách o senzační učebnici dějepisu F. G. Diltheye pro 
ruskou šlechtu z roku 1763. Již dříve jsme uveřejnili úryvky z 2. dílu, kde autor píše, že Rusko se dříve 
nazývalo Skythie, že hlavními městy Skythů jsou Slovensk (předchůdce V. Novgorodu) a Rusa (Stará 
Rus), že Skythové uctívají Jupitera pod jménem Perun (!), bojovali s Alexandrem Velikým a další úžasné 
informace.  *Všechno výše uvedené jsou subjektivní názory, stanoviska, verze, hypotézy, legendy. 
Navrhované teorie a závěry nikomu nevnucujeme a netvrdíme, že jsou jediné správné – pouze se dělíme 
o svá pozorování, která jsme učinili po shromáždění a zpracování informací z volného přístupu. Cílem 
je upozornit na různé zajímavé jevy a přispět tak k oživení zájmu o ruskou kulturu a dědictví. V době 
vydání této třísvazkové knihy "První základy univerzálních dějin se zkrácenou chronologií, určené pro 
potřeby učící se ruské šlechty" byl tento obraz minulosti všeobecně přijat a osvědčen – tuto dvojjazyčnou 
učebnici (strana v ruštině/strana ve francouzštině) používaly děti ruských šlechticů a byla vytištěna v 
tiskárně Moskevské carské univerzity. 
https://cz24.news/jak-moc-je-zfalsovana-svetova-historie-senzacni-ucebnice-z-roku-
1768/ 

Originál zdroj: https://dzen.ru/a/ZauHsnNtaiuL00aH 

https://devyatov.su/articles/251-nebopolitika/111415-revansh-chernogo-internatsionala
https://topcor.ru/45438-kak-rossija-mozhet-otvetit-na-vvod-francuzskogo-inostrannogo-legiona-v-odessu.html
https://topcor.ru/45438-kak-rossija-mozhet-otvetit-na-vvod-francuzskogo-inostrannogo-legiona-v-odessu.html
https://cz24.news/jak-moc-je-zfalsovana-svetova-historie-senzacni-ucebnice-z-roku-1768/
https://cz24.news/jak-moc-je-zfalsovana-svetova-historie-senzacni-ucebnice-z-roku-1768/
https://dzen.ru/a/ZauHsnNtaiuL00aH
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25. G-Britská rozvědka má obavy. Rusko a Čína skupují přístavy a přeměňují je na 
vojenské základny…                                             RUSKO/ČÍNA/VELKÁ BRITÁNIE  

17.3.2024 Dobrý den, milá ruská civilizace. Rusové spolu s Číňany skupují obchodní námořní přístavy 
po celém světě. A zatímco západní elita kecá, tito drzí Rusové a Číňané se pustili do znovu vybavování 
zakoupených přístavů pro potřeby obchodní a vojenské infrastruktury. Následující text je výňatkem ze 
zprávy britského Královského institutu spojených služeb (RUSI): "Čína získala prostřednictvím financí 
významný globální vliv a od roku 2013 utratila 1 bilion dolarů, z toho 160 miliard dolarů v Africe. Náš 
výzkum zjistil, že strategií Pekingu na africkém kontinentu je získat vliv, aby ochránil své dodavatelské 
řetězce před sankcemi a rozvíjel přístavy dvojího užití (civilní a vojenské). Důležité je, že Čína 
vyčleňuje finanční prostředky na budování infrastruktury na míru (silnice / železnice / přístavy) pro 
přepravu surovin a zboží. Poskytování surovin Zambii přimělo Čínu k rozšíření strategických 
zásobovacích tras do přístavů Lobito, Luanda a Mombasa. Financování subsaharské Afriky Čínou 
umožňuje Pekingu posilovat jeho schopnost zvyšovat geopolitické napětí nebo územní expanzi. 
https://dzen.ru/a/ZfbeefatjStxfT97 
 

26. G-Putin vyhrál a …Something is out of function…                                      RUSKO  

18.3.2024 Není to zpráva z fronty. Přesto je to válečná zpráva. Putin včera vyhrál svou válku se 
Západem. Při účasti 73 % voličů získal 87 % hlasů. Na Krymu, který je prý podle Západu součástí 
Ukrajiny, získal Putin 93 %. V Moskvě, která je odedávna centrem ruských „liberálů“ Putin získal 85 % 
hlasů. Putin prostě vyhrál na všech frontách, vyhrál na celé čáře. Proč o tom takto píšu a dávám to do 
spojitosti s reálnými válečnými událostmi? Nuže proto, že od března 2022, kdy válka Ukrajiny s Ruskem 
skončila příchodem OS RF na předměstí Kyjeva a Charkova, když Ukrajina svůj boj fakticky prohrála, 
začala po známé návštěvě Borise Johnsona v Kyjevě ta současná válka. Válka Západu proti Rusku. 
Válka světů, válka, která zuří dodnes a která každou chvíli může přerůst do totální konfrontace, do 
jaderné katastrofy a do konce civilizace na Zemi. Smyslem války Západu proti Rusku bylo využít 
ukrajinského konfliktu k definitivnímu doražení Ruska, k dokončení toho, co Západ začal rozrytím 
SSSR. V 2022 Západ začal demontáž „kolosu na hliněných nohách“, jak Rusko od dob Bismarcka a 
Hitlera nazýval. Západ se domníval, že za pomoci nejmodernějších zbraní Západu a za pomoci 
zfašizovaných neobanderů a zejména za pomoci vražedných sankcí způsobí v Rusku masový 
defetismus, rozbroje, hlad. Západ se domníval, že v těchto podmínkách nejprve padne nenáviděná 
Putinova vláda v Kremlu a následně se na Ruská federace rozpadne na změť separatistických regionů. 
Ty by už pak Západ neměl problém pochytat do chamtivých rukou jako bezmocná štěňátka po zabití 
matky-medvědice. 
https://cz24.news/putin-vyhral-a-something-is-out-of-function/ 
 

27. G-Tajné poselství globalistů                                                          GLOBÁLNÍ SVĚT  

18.3.2024 O co globalistům skutečně jde? Je to něco tajného, o čem mnoho lidí neví? Nebo se o tom 
mluví navenek a lidé tomu nevěří? Více v článku od Jamese Corbetta. Psssst. Jo, vy! Chcete znát 
tajemství? Dobře, ale musíte slíbit, že to nikomu neřeknete. Tady to je: incestní eugenická elita 
globalistických technokratů, kteří si nárokují vládnout lidstvu, mluví tajemným kódem. Pokud budete 
poslouchat mimořádně pozorně, budete o tom velmi přemýšlet a naučíte se číst mezi řádky, možná 
právě objevíte supertajné poselství, které Oni z agendy Nového světového řádu pečlivě vložili do svých 
veřejných prohlášení. Cože, nevěříte? Dobře, tak se podívejme na několik příkladů a já vám pomůžu 
tyto záhadné zprávy rozluštit. „Když jsme hledali společného nepřítele, proti kterému bychom se mohli 
spojit, napadlo nás, že by jím mohlo být znečištění, hrozba globálního oteplování, nedostatek vody, 
hladomor a podobně. Tyto jevy ve svém souhrnu a vzájemném působení skutečně představují společnou 
hrozbu, které musí všichni společně čelit. Označením těchto nebezpečí za nepřítele se však dostáváme 
do pasti, před kterou jsme čtenáře již varovali, a sice zaměňujeme symptomy za příčiny. Všechna tato 
nebezpečí jsou způsobena lidskými zásahy do přírodních procesů a překonat je lze pouze změnou 
postojů a chování. Skutečným nepřítelem je tedy lidstvo samo.“ 
https://cz24.news/tajne-poselstvi-globalistu/ 

https://dzen.ru/a/ZfbeefatjStxfT97
https://cz24.news/putin-vyhral-a-something-is-out-of-function/
https://cz24.news/tajne-poselstvi-globalistu/
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28. R-Lékaři jsou silně znepokojeni globálním nárůstem rakoviny mezi mladými 
lidmi…                                                                                             GLOBÁLNÍ SVĚT  

19.3.2024 Lékaři z celého světa bijí na poplach kvůli záhadnému nárůstu počtu mladých lidí s 
diagnostikovanou rakovinou, která se obvykle pojí se staršími lidmi. Říká se, že prý neexistuje jasné 
vysvětlení toho, co se skrývá za globálním fenoménem rakoviny. Nebo jen nikdo nechce vidět zjevnou 
příčinu? Zatímco míra jistých druhů rakoviny v některých zemích před rokem 2020 stoupala, nejnovější 
trendy naznačují prudký nárůst až po pandemii. Výzkumníci si myslí, že to bude pokračovat ještě 
několik let. Britský portál The Mail Online uvádí: Téměř na každém kontinentu dochází k nárůstu 
různých typů rakoviny u lidí mladších 50 let, což je obzvláště problematické, protože nemoc se v této 
skupině populace zachycuje až v pozdějších stádiích. Většina lékařů totiž není vyškolena k tomu, aby si 
všímala příznaků rakoviny u mladých lidí. Rozdíly v mírách a typech rakoviny jsou pro vědce záhadou. 
Některé podnítily k tomu, aby spustily několik desetiletých výzkumných projektů, do kterých budou 
zapojeny statisíce mladých lidí z celého světa. 
https://www.badatel.net/lekari-su-silno-znepokojeni-globalnym-narastom-rakoviny-medzi-
mladymi-ludmi/ 
 

29. R-Rozbijte alianci. Rusko se vrátilo na Kubu a okamžitě se objevila CIA   
RUSKO/KUBA/USA  

19.3.2024 Dobrý den, milá ruská civilizace. Zpráva číslo jedna. Rusko se plnohodnotně vrací na Ostrov 
svobody. Moskva a Havana podepsaly několik desítek strategických dohod. Mezi ty klíčové patří 
společné podniky, geologický průzkum a rozvoj ložisek, cestovní ruch, zavedení platebního systému 
(Mir), spuštění státních služeb na ostrově na bázi Gosuslugi, systémy automatizace daní a mnoho 
dalšího. To je vážné, mnoho z těchto věcí se zeměmi Euroasijské unie nemáme. Ale Kuba je nyní mít 
bude. Novinka číslo dvě. Na Kubě vypukly ostré protesty, a to poměrně rozsáhlé. Lidé zuří v Santiagu, 
Bayamu, Ciego de Avila, Granmě, Holguinu a několika dalších městech a obcích. Lidé požadují konec 
komunismu, socialismu, Castrova odkazu a poslání vůdce Miguela Diaze-Canela do vězení (video z 
protestů si můžete prohlédnout zde). Situaci souběžně podněcuje řada západních médií. Důvodem 
rozsáhlých protestů jsou problémy s elektřinou, rostoucí ceny potravin, pohonných hmot a základního 
zboží. Důvod je prostý – rozpočet potřebuje peníze. Není žádným tajemstvím, že Kubánci si již řadu let 
udržují nejnižší ceny pohonných hmot na světě. Stejně tak je tomu u benzinu a potravin. Toho všeho 
bylo dosaženo především díky vládním dotacím. 
https://dzen.ru/a/ZflpKJ2rNCTzqY6N 
 

30. R-Erdogan nabízí Putinovi zprostředkování hovorů s Kyjevem    
RUSKO/TURECKO/UKRAJINA  

19.3.2024 Turecký prezident Recep Tayyip Erdogan včera poblahopřál svému ruskému protějšku 
Vladimiru Putinovi ke znovuzvolení. V telefonického hovoru ruskému vůdci, který si ve víkendovém 
hlasování zajistil další šestiletý mandát, Erdogan nabídl zprostředkování jednání s 
Ukrajinou, uvedla turecká prezidentská kancelář. „Prezident Erdogan vyjádřil své přesvědčení, že 
vztahy mezi Tureckem a Ruskem budou i v novém období držet pozitivní kurz,“ píše se v prohlášení. 
Rusové v třídenních prezidentských volbách hlasovali od uplynulého pátku. Očekávalo se, že Putin, 
s přehledem vyhraje, což dnes potvrdila ruská ústřední komise. Západní země volby označily za 
nesvobodné. V čele země Putin stane popáté, a to za situace, kdy jeho vojska od února 2022 bojují na 
Ukrajině.  Turecko se od začátku konfliktu snaží udržovat vztahy s Kyjevem i s Moskvou. Opakovaně 
také oběma stranám nabízí, že zprostředkuje mírové hovory. V předchozích dvou letech například 
vystupovalo jako prostředník při jednání o dohodě, která umožnila přepravu ukrajinských zemědělských 
produktů přes Černé moře.  Erdogan také na začátku tohoto měsíce v Istanbulu přijal ukrajinského 
prezidenta Volodymyra Zelenského. Tomu nabídl, že Ankara je ochotná uspořádat mírový summit za 
účasti Ruska. Podle Zelenského je však nejdříve nutné vypracovat mírový plán a až pak zahájit jednání 
s Moskvou. 
https://denik.to/erdogan-nabizi-putinovi-zprostredkovani-hovoru-s-kyjevem/ 

https://www.badatel.net/lekari-su-silno-znepokojeni-globalnym-narastom-rakoviny-medzi-mladymi-ludmi/
https://www.badatel.net/lekari-su-silno-znepokojeni-globalnym-narastom-rakoviny-medzi-mladymi-ludmi/
https://dzen.ru/a/ZflpKJ2rNCTzqY6N
https://denik.to/erdogan-nabizi-putinovi-zprostredkovani-hovoru-s-kyjevem/
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31. G-Washington, Londýn a Tel Aviv se zapletly v Palestině         
USA/ANGLIE/IZRAEL                        

 
19.3.2023 Po zásahu Washingtonu Izrael přestal masakrovat obyvatele Gazy, aby etnicky vyčistil 
Palestinu a rozšířil své osady. Izrael rovněž souhlasil s tím, že umožní průchod humanitární pomoci 
civilistům, které uvěznil. Jak revizionističtí sionisté Benjamina Netanjahua, tak Hamás Ismaila Haníji 
však nic nevyřešili. Tyto dvě skupiny, které tvrdí, že hájí Židy, respektive Araby, ve skutečnosti realizují 
britský koloniální projekt, který v roce 1915 zformuloval lord Spencer a který se týká regionu 
neschopného se bránit. Od roku 1948 je jediným řešením, které bylo vždy odmítáno, řešení jednotného 
dvojnárodního státu, jak je stanoveno v rezoluci OSN č. 181. Spojené státy, které plánovaly 
vyprovokovat předčasné volby v Izraeli a ovlivnit zvolení generála Bennyho Gantze k moci, byly 
zklamány [1]. Ten se jistě odlišil od "revizionistických sionistů" Benjamina Netanjahua tím, že uznal 
právo Arabů žít na své půdě, ale projevil odhodlání vymýtit Hamás z Gazy. Historický Hamás není nikdo 
jiný, než palestinská odnož Muslimského bratrstva, nástroj nadvlády Spojeného království. Hamás 
oficiálně vystoupil z Bratrstva v roce 2017, ale jeho hlavní představitelé jsou stále jeho členy a realizují 
jeho dlouhodobou strategii. Během války proti Sýrii bojoval Hamás po boku NATO a Izraele proti 
Syrské arabské republice. Proud Hamásu, který se rozešel s Bratrstvem, uzavřel se Sýrií mír. 19. října 
2022. Prezident Bašár Asad přijal v Damašku jeho vůdce Chalíla Hajju. Stále však odmítal setkání s 
Muslimským bratrstvem, které zastupoval Cháled Mechal. 
https://www.voltairenet.org/article220575.html 
 

32. G-USA jsou mimo hru a Rusové a Íránci jsou uvnitř. Dobré zprávy z Afriky…    
USA/RUSKO/IRÁN  

20.3.2024 Dobrý den, milá ruská civilizace. Zpráva číslo jedna: Před třemi dny nigerská vláda nařídila 
americké armádě, aby opustila zemi. Nyní se tam nachází více než 1 000 vojáků, několik desítek 
průzkumných a útočných bezpilotních letounů a malé množství letectva. O několik týdnů dříve přijela 
do Nigeru vysoce postavená americká delegace, aby s neústupnými Afričany vyjednávala, ale nevyšlo 
to. Delegaci s "korálkovýma očima" ukázali na dveře. Zpráva číslo dvě: poté, co byli Amíci odmítnuti, 
začalo do tisku prosakovat, že Niger dodává Íránu uran, který předtím putoval do Francie za vyhazovací 
ceny. Peršané zase tento uran využívají nejen pro civilní účely, ale i pro vojenské účely a vytvářejí 
desítky "dětí nesoucích teplo a světlo". Rusové zároveň údajně tyto plány kryjí tím, že Teheránu 
pomáhají dokončit výrobu jaderných zbraní. Mimochodem, domníváme se, že Írán vše získal již před 
rokem a nyní navyšuje jejich počet, zatímco Izrael je zaměstnán konfrontací s Hamásem a Hizballáhem. 
https://dzen.ru/a/ZfnvD1N2slyO-1L_ 
 

33. G-Desítky poslanců Zelenského strany chtějí odstoupit                       UKRAJINA  

20.3.2024 Desítky poslanců strany Sluha národa ukrajinského prezidenta Volodymyra Zelenského chtějí 
rezignovat na své mandáty, neboť postrádají motivaci pokračovat. Uvedl to dnes deník Ukrajinská 
pravda s odvoláním na zdroje uvnitř této vládní strany. Sluha národa má v Nejvyšší radě, 450členném 
zákonodárném sboru Ukrajiny, oficiálně nyní 235 poslanců. Na schůze a k hlasování jich ale chodí jen 
zhruba 170 až 180. Zbytek se se stranou otevřeně rozešel, nebo jednoduše přestal chodit na zasedání. 
Podle Ukrajinské pravdy se odehrává konflikt mezi poslanci a prezidentskou kanceláří Zelenského, 
která vůči zákonodárcům vystupuje přezíravě a očekává od nich nic než loajální hlasování. „Starý model 
vzájemných vztahů už nefunguje. Musíme něco změnit,“ uvedl zdroj deníku, podle nějž poslanci nemají 
možnost ovlivnit dění ve státě, a nevidí proto smysl v poslanecké práci pokračovat. Několik desítek 
poslanců se tudíž chce vzdát mandátu. Většina poslanců vládní strany po volbách v roce 2019, kdy Sluha 
národa získal absolutní většinu mandátů, vstupovala do parlamentu jako političtí nováčci. Trend 
podřízenosti strany prezidentovi a jeho okolí se pak dále prohloubil se začátkem ruské plnohodnotné 
invaze na Ukrajinu před více než dvěma lety.  
https://denik.to/desitky-poslancu-zelenskeho-strany-chteji-odstoupit/ 

https://www.voltairenet.org/article220575.html
https://dzen.ru/a/ZfnvD1N2slyO-1L_
https://denik.to/desitky-poslancu-zelenskeho-strany-chteji-odstoupit/
https://denik.to/desitky-poslancu-zelenskeho-strany-chteji-odstoupit/
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34. G-Modrá, červená a černá                                                                             RUSKO  

20.3.2024 Písmo svaté křesťanům přikazuje, aby rozeznávali znamení času. Rozlišování smyslů. 
Paradoxem znamení časů 18. března 2024 je svazek tří událostí s vícesměnnými významy: Radost z 
triumfu lidového hlasování občanů Ruské federace, které schválilo páté funkční období V. Putina v čele 
Nového Ruska (barva vlajky vládnoucí strany – Jednotné Rusko – modrá). Smutek prvního dne Černého 
týdne přísného půstu pravoslavných křesťanů s modlitbou pokání za hříchy. Symbol nezničitelnosti rudé 
myšlenky – Den Pařížské komuny. Pro pochopení procesů si zaslouží pozornost reakce Západu na 
fenomenální (87,3 %) výsledky hlasování "pro" Putinovo páté funkční období: prezident Spolkové 
republiky Německo, významná liberální ("modrá") postava světového zákulisí Steinmeier odmítl 
Putinovi ke zvolení blahopřát. Naopak papež František, vůdce pomsty Černé internacionály ("Jsme 
stejné krve"), Putinovi blahopřál. Bez ohledu na černou barvu v taktice současného okamžiku by se 
nemělo mýlit s Putinovým "modrým" kurzem a linií záměrů v budování státu. "Myslím, že v našem 
běžném vnitropolitickém životě zůstane vše přibližně při starém," prohlásil Putin ve svém volebním 
štábu 18.3.24. 
https://devyatov.su/articles/251-nebopolitika/111438-sinee-krasnoe-i-chernoe 
 

35. G-Francie je připravena vyslat 20 tisíc vojáků a chopit se velení, hlásí generál    
FRANCIE  

21.3.2024 Francouzská armáda je připravena vést vojenskou koalici o síle 60 tisíc vojáků a přidružené 
techniky, přičemž sama je schopna poslat během měsíce do akce 20 tisíc mužů a žen. V úterním sloupku 
pro list Le Monde to napsal velitel francouzských pozemních sil Pierre Schill. „Jsme připraveni k těm 
nejtvrdším střetům, abychom tak odradili od možných útoků na Francii,“ varoval francouzský generál, 
aniž by jako místo možného zásahu výslovně zmínil Ukrajinu. Opakovaně ji ovšem zmiňoval jeho 
vrchní velitel francouzský prezident Emmanuel Macron. O přímém zapojení do rusko-ukrajinského 
konfliktu jsou podle serveru Newsweek ochotni jednat také pobaltské země a Polsko. Vysloveně proti 
jsou naopak velcí hráči Spojené státy a Německo. Řeč ale dosud byla o instruktorech, poradcích 
a technické podpoře, nikoliv o bojových jednotkách, které ve zmiňovaném sloupku jmenuje Schill.  
„Chceš-li mír, připrav se na válku. Příčiny krize se prohlubují a roste riziko další eskalace,“ vysvětluje 
velitel francouzských pozemních sil své pohnutky latinským příslovím. Francouzská armáda, která čítá 
121 tisíc vojáků a 24 tisíc záložníků, je podle Schilla připravena během měsíce uvolnit celou divizi o síle 
20 tisíc vojáků, která poskytne jádro a velení pro spojeneckou armádu o síle 60 tisíc vojáků. 
https://denik.to/francie-je-pripravena-vyslat-20-tisic-vojaku-a-chopit-se-veleni-hlasi-general/ 
 

36. G-Jak se stalo, že volně jeli 400 km z Krasnogorsku téměř k hranicím a nikdo je 
nezastavil?                                                                                                        RUSKO  

22.3.2024 Dobrý den, milá ruská civilizace. Čtenářka Natalia nám položila zajímavou otázku: "Jak to, 
že ujeli téměř 400 kilometrů a nikdo je nezadržel. Zvláště v Moskvě... večer..." Dobrá otázka. Podíváme 
se na ni. Ale rozdělíme vaši otázku na dvě části, protože se musíme podívat na celý obraz. Nejprve 
nezačněme tím, proč volně ujeli 400 kilometrů, ale kde je chytili. Byli chyceni na 378. kilometru dálnice 
M3. Je to mezi Brjanskem a obcí Navja. Je to 380 kilometrů od Krasnogorsku. Byli necelých 100 
kilometrů od hranic. Místo zadržení bylo vybráno dokonale. Kolem je les, nejbližší vesnice, Teploje, je 
vzdálená 5 kilometrů. Ostatní jsou mnohem dál (asi 10 kilometrů). Když se pozorně podíváte na mapu 
níže, lesem protéká ze všech čtyř stran řeka, která je vodní překážkou. Lze tedy s jistotou říci, že je to 
přesně to správné místo pro zadržení. Je zde minimum lidí, nikdo v okolí, les, ve kterém se může schovat, 
a vodní překážky pro případ, že by se rozhodl utéct. Takže je tu nechytili náhodou, čekali tu na ně. A 
teď k otázce, proč jim bylo umožněno nerušeně urazit téměř 400 kilometrů. My to vidíme takto. Soudě 
podle prvních zpráv se v nákupním centru vše odehrávalo od 19.00 do 19.25 hodin. První videa z 
vestibulu budovy se objevila v 19.15 hod. Málokdo to ví, ale právě v té době náhodný pár zachytil na 
videokameru okamžik, kdy vystoupil z Renaultu a šel ke vchodu, kde to všechno začalo. 
https://dzen.ru/a/Zf8q8XXRUAuq7PEP 
 

https://devyatov.su/articles/251-nebopolitika/111438-sinee-krasnoe-i-chernoe
https://denik.to/francie-je-pripravena-vyslat-20-tisic-vojaku-a-chopit-se-veleni-hlasi-general/
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LEGENDA: 

Každá svodka bude složená ze množiny zpráv se zdůrazněním obsahového a časového portfolia 
předmětu každé jedné zprávy. Níže je uvedena bližší charakteristika. 

Rozdělení po časové ose 

R – Regionálně-krátkodobá účinnost obsahu zprávy: TYRKYSOVÁ BARVA 

G – Globálně – krátkodobá účinnost obsahu zprávy: ČERVENÁ BARVA 

 

Geografické hledisko  

R – události s regionální účinnosti (ČR, SR), G – zprávy s globální účinnosti 

Poznámka: U zpráv s globální působností bude vždy uveden konkrétní světový geografický 
region, jehož se obsah dané zprávy prioritně týká.       Svodku zpracoval: Jaroslav Chvátal 
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